



Den Danske Billard Union

The Danish Billiard Federation

Idrættens Hus Brøndby Stadion 20 DK-2605 Brøndby

Telefon: +45 43 26 20 82

E-mail: ddbu@ddbu.dk

Internet: <http://www.ddbu.dk>

Spar Nord Reg. Nr. 9219

Kontonr.456-52-27365

19. september 2019



Pressemeddelelse:

DDBU indgår samarbejde med billardsportens førende nyhedsformidler, det tyske billard magasin Touch, omkring pressearbejdet ved VM i 3-Bande Karambole billard i Randers fra 26-30. november 2019.

Den Danske Billard Union (DDBU) er stolt af i dag at kunne meddele, at der er indgået et samarbejde med det tyske billard magasin Touch omkring nyhedsformidlingen ved Verdensmesterskabet i 3-Bande karambole Billard i Randers fra d.26-30.november i år. Achim Gharbi og hans kompetente Touch-Team har i adskillige år blandt andet forestået pressearbejdet ved VM i 3-Bande Karambole for landshold i Viersen(DE) samt Europamesterskaberne i alle karambole-discipliner i Brandenburg(DE). Nyhedsformidlingen, som løbende foregår på 3 sprog, bliver fuldendt med talrige professionelle fotos.

Det er bekendt, at Touch´s kompetente nyhedsformidling har haft enorm betydning for billard fans over hele verden samt billardsporten som helhed.

DDBU glæder sig til samarbejdet med Touch, som den førende europæiske nyhedsformidler i billardsporten.

Sportslige hilsener

Torsten Danielsson

Formand DDBU

Deutsch:

Den Danske Billard Union (DDBU) ist stolz, heute mitteilen zu können, dass die vom 26.-30. November 2019 in Randers/Dänemark stattfindende Weltmeisterschaft im Dreiband medial durch das deutsche Billardmagazin Touch begleitet wird. Das Team um Herrn Achim Gharbi hat bereits in den vergangenen Jahren zahlreiche wichtige Titelkämpfe wie

die Team-Weltmeisterschaften in Viersen/Deutschland oder die Europameisterschaften in Brandenburg/Deutschland mit Berichten in bis zu drei Sprachen sowie mit zahlreichen Bildern in Szene gesetzt.

Sicherlich stimmen Sie mir zu, dass diese Arbeit die jeweiligen Events enorm aufgewertet hat und alle Fans auf der ganzen Welt davon profitiert haben.

Gerne nehmen wir den nun uns zugespielten Ball als Ausrichter der Dreiband-Weltmeisterschaften auf und freuen uns auf eine tolle Zusammenarbeit mit dem führenden europäischen Media-Dienstleister in Sachen Billard.

Sportliche Grüße

Torsten Danielsson

Präsident der DDBU

English:

Den Danske Billard Union (DDBU) is proud to announce that this year's 3-Cushion Billiards World Championships from 26th – 30th of November 2019 in Randers/Denmark will be medially accompanied by the German Touch Billiards Magazine. In recent years, the team led by Mr. Achim Gharbi has already covered numerous important events such as the Team World Championships in Viersen/Germany or the European Championships in Brandenburg/Germany with reports in up to three languages as well as countless pictures.

Surely you agree that this work has greatly enhanced the events and has benefited all fans around the world.

We are happy to announce this cooperation today and look forward to a successful 3-Cushion Billiards World Championship together with the leading European media service provider in terms of billiards.

Best regards

Torsten Danielsson

President of DDBU

Turneringssekretariat

Tlf.: +4597182929

hanne@ddbu.dk

